
نهی کرده و فرمود: «إن النذرَْ لا يأَتْيِ بخَِيرٍْ وَإنِمَا يسُْتخَْرَجُ بهِِ
مِنَ البْخَِيلِ»: «نذر هيچ خيری برای انسان ندارد (و تقدير را
تغيير نمی دهد) و تنها به وسيله ی آن چيزی از دست بخيل

بيرون می آيد

از ابن عمر رضی الله عنهما روایت است که: رسول الله صلی الله علیه وسلم از نذر نهی کرده و فرمود: «إن
مَا يسُْتخَْرَجُ بهِِ مِنَ البْخَِيلِ»: «نذر هيچ خيری برای انسان ندارد (و تقدير را تغيير نمی دهد) ذرَْ لا يأَتْيِ بخَِيرٍْ وإَنِ الن

.«و تنها به وسيله ی آن چيزی از دست بخيل بيرون می آيد
[صحیح] [متفق علیه]

رسول الله صلی الله علیه وسلم از نذر نهی كرده است ، بخاطريكه انسان چیزی را بالاى خود واجب مى نماید که
شرع او را به آن ملزم ننموده است، و فرمود که نذر هيچ چیزی را پيش وپس ساخته نمى تواند، مگر این كه به
وسيله ی آن چيزی از دست بخيلی را بيرون می آيد که تنها امور واجب را ادا می نماید، و این که نذر چيزى را كه
.براى او مقدرّ نشده به ارمغان نمى آورد
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